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                     HIMMELEV SKOLE 

 

SKOLEBESTYRELSESMØDE  
tirsdag den 25. februar 2019 kl. 19 - 21  
Referat 
 

Indkaldt 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Indbudt 

Forældrerepræsentanter: 

Rikke Sejer, Søren Døygaard, Mette 

Kaas, Marie Schwartz Hoppe,  

Christian Hjortgaard, Niels Bjørn 

Warring, 

 
Eksterne repræsentanter:  

Marianne Agentoft og Pernille 

Thidemann Markussen 

 

Suppleanter: 

 

Elever:  

Esben Hansen 9.a og Lasse Mathiesen 

8.c 

 

Medarbejdere:  

May-Britt Klokkerholm Nielsen 

Steen Robert Johnson 

 

Skoleledelse: 

Birgitte Linghartz – pædagogisk leder  

Signe Nabe-Nielsen – skoleleder 

Christian Cremonesi-Knudsen – 

viceskoleleder 

 

Afbud 

 

 

 

 

Fraværende 

 

 

 

Niels Warning 

Pernille Thidemann Markussen 

Steen Robert Johnson 

Thomas Graholy 

Christian Hjortgaard 

mødeleder  Rikke Sejer Referent Christian Cremonesi-Knudsen 

Næste 

møde 

 

 31.3.2020 

 

  

Ca. tid  Punkt Referat        

19.00 – 

19.05 

1. 

Godkendelse af dagsordenen 

 

 

 

Ref. Dagsorden forlænges med et punkt: 

timefordelingsplan punkt 7 
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19.05 – 

19.25 

2. 

Nyt fra: 

Formanden, Elevrådet, Medarbejder 

rep. og skoleleder 

 

- 9. kl sidste skoledag 

- Kommende 0. årgang 

 

 

 

 

 

 

Eleverne: har ikke noget at tilføje. 

 

Medarbejderne: ikke noget at tilføje 

 

Ledelsen: sidste skoledag afholdes på samme måde 

som sidste år, Christian aftaler nærmere med 9. årgangs 

teamet ift. rammer og indhold 

 

Affaldssortering på skolen er påbegyndt efter vinterferien 

Skraldecontainerne er flyttet fra nordre skolegård til 

parkeringspladsen. Det betyder, at eleverne ikke længere 

skal ud med affald i skolegården, men benytte sig af de 

nye affaldsspande på gangene. 

 

Vi har oplevet af enkelte yderdøre på skolen ikke har 

været låste, da man bevidst har holdt dem åbne vha. 

småsten og andre redskaber. Efterfølgende har der 

været unge mennesker på skolen som har leget på 

gangene 

Der er blevet installeret Saltolås ved 9. klasserne, Signe 

har efterspurgt flere kameraer hos ejendomsservice. 

2  

Lærer stopper pr. 1.3 da hun har fået en lederstilling, en 

anden lærer har fået ny stilling på Lynghøjskolen også 

fra 1.3 

 

69 elever på kommende 0. årgang og der oprettes 3 

klasser det kommende skoleår 

19.15– 

20.00 

3. 

Drøftelsespunkt 

Præsentation af skolens arbejde med 

elevernes udbytte af undervisningen 

gennem skolens læringskonferencer 

ved læsevejleder og matematikvejleder 

 

Elisabeth (matematikvejleder) og Maria (læsevejleder) 

præsenterer hvordan vi på skolen arbejder med 

læringskonferencerne ift. at styrke elevernes 

læringsudbytte.  

20.00 – 

20.10 

4. 

Drøftelsespunkt 

Nedsættelse af valgbestyrelse til det 

forestående valg til skolebestyrelsen. 

(se bilag) 

 

Jette Henning deltager fra Skole & børneudvalg. Rikke, 

Søren, Mette deltager. 

20.10 – 

20.40 

5. 

Beslutningspunkt 

Evaluering af udskolingselevernes 

udeordning. 

- Tilbagemelding fra elevrådet 

- Tilbagemelding fra 

udskolingsafdeling 

 

Eleverne:  

Glade for forsøgsordningen, og at kunne nå hjem og 

hente mad + evt. idrætstøj, glade for at gå over i Meny 

og købe noget at spise m.m. De oplever, at de møder 

undervisningsparate. Eleverne ønsker, at 

forsøgsordningen gøres permanent 

 

Lærerne:  

Positivt indstillede over for forsøgsordningen, eleverne 
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lever op til kriterierne (se bilag) og er 

undervisningsparate. Lærerne bemærker dog, at der er 

brug for at tage en pædagogisk snak med eleverne om 

kost og sunde vaner især ift. læring på skolen. Lærerne 

ser gerne at ordningen fortsætter. 

 

 

Meny: 

Meny-uddeleren synes at der er kommet uro i butikken 

efter at der både er elever fra Himmelev Skole og 

Himmelev gymnasium, som er i butikken i frikvarterene 

og han mener at der er mange elever, men ikke så 

mange som køber varer.  Meny-uddeleren holder 

Christian orienteret, hvis han oplever uro eller andet 

blandt eleverne. 

 

Christian har allerede bedt lærerne om at tage en snak 

med udskolingsleverne om opførsel i det offentlige rum  

(Meny) 

 

Forsøgsordningen har desuden været med til at skabe 

bedre dialog mellem elevrådet og kantinepersonalet om 

vareudbud og ift. kantinevagter i spisefrikvarteret. 

 

Procesplanen for forsøg med udeordning for udskoling 

vedlægges som bilag. 

 

Skolebestyrelsen forældrerepræsentanter 

Forældrene i skolebestyrelsen er bekymrede for de 

negative konsekvenser af en ”udeordning”, som f.eks. 

sociale relationer, usund mad, opsyn med eleverne mm. 

Skolebestyrelsen ønsker at forlænge forsøgsperioden 

frem til skolebestyrelsesmødet den 6. maj 2020.  SB 

ønsker en bredere tilkendegivelse af forældrenes 

holdninger til udeordningen for at få et bedre 

beslutningsgrundlag og punktet tages op igen 6. maj til 

beslutning.  

  

20.40 – 

20. 50 

6. 

Drøftelsespunkt 

Driftsbudget 2020 

(se bilag) 

 

Skolen kommer ud med et underskud i 2019 som skal 

indhentes vha. af en 3. års plan, som bl.a. betyder, at 

driftsbudgettet nedjusteres ift. sidste år. 

 

Skolebestyrelsen ønsker at der fortsat prioriteres indkøb 

af klassemøbler i driftsbudgettet. 

 

Ledelsen indstiller til at forkorte lejrskole på 8. årgang for 

at opnå en yderligere besparelse. Dertil nedjusteres 

udgifterne ifm. med skolebestyrelsesposten og 

undervisningsmiddel posten. 

Skolebestyrelsen godkender ledelsens indstilling vedr. 

lejrskoleposten. 
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Skolebestyrelsen ønsker at der fortsat prioriteres 
indkøb af klassemøbler til to normaklasser i 
driftsbudgettet (ca.56.000 kr.) 

 

   

20.50 – 

21.55 

7.  

Beslutningspunkt: 

Timefordelingsplan 

Bilag udleveres på mødet 

Undervisningsministeriet har netop offentliggjort 

minimums og vejledende timetal. Ledelsen anbefaler, at 

vi udarbejder en timefordelingsplan baseret på 

undervisningsministeriets timetal. Det har betydning ift. 

flere fag og ift. svømning som vil udgå i det kommende 

skoleår.  

Ledelsen anbefaler, jf. kommunens styrelsesvedtægter 

og fælles mål for faget, at svømning udgår det 

kommende skoleår og at svømning fra skoleåret 21/22 

kun afholdes på 5. årgang og kun i et semester. 

Skolebestyrelsen godkender ledelsens indstilling ift. 

timefordelingsplanen. 

 

  Marie Schwartz Hoppe ønsker ikke, at tilgå ledelsens 

indstilling ift. timefordelingsplanen grundet manglende 

sagsfremstilling/bilag forud for mødet. 

20.55 – 

21.00 

9.  

Evt. 

 

Punkt til senere møde: nedsættelse af sponsorats udvalg 

Revision af Team Danmark samarbejde med Himmelev 

Skole   

21.00 – 

21.5 

8. 

Godkendelse af referatet 

 

        

  

 

  

 

Rikke Sejer 

Formand for skolebestyrelsen   

 

 

 

Signe Nabe-Nielsen 

Skoleleder 

 

 

 

 


